
SEJA IZVRŠNEGA SVETA

Industrija peša?
Osrednja informacija na

zadnji aeji izvršnega sveta ob-
činske skupščine je bila obseg
rasti industrijske proizvodnje
za Bežigradom v prvih Štirih
mesecih letošnjega leta Glba-
nja so neugodna. saj industrij-
ska proizvodnja izkazuje slab-
še rezultate kot v lanskem letu
V prvih 4 mesecih je industrija
naredila za dober odstotek
manj, kot v enekem obdobju
lant, ter tako dosegta 31,7 od-
stotka od celotne lanske proiz-
vodnje Če bodo rezultati do
konca Seta enaki. bomo zaklju-
čili letošnje leto celo s 5 od-
stotnim manjšim fizičnim ob-
segom proizvodnje Težave v
poslovanju so bistveno večje,
izredno pa se zaostruje tudi
likvidnost, še težji pa je položaj
pri uvozu surovin in reproma-
terialov

tzvrSni svet je zadolžil odde-
lek za gospodarstvo, naj opo-
zori ozde na resnost problema.
prav tako pa tudi občinsko
skupščino, ko bo obravnavala
te podatke.

IzvrSni svet je obravnaval tu-
di prekinitve dela Poudarili so,
da se družbenoplttične skup-
nosti premalo poslužujejo
ukrepov družbenega varstva.
Za Bežigradom sta bili lani dve
prekinitvi dela. katerih vzrok

pa je bil pravzaprav večji ne-
sporazum. ki pa so ga ob
ustreznem angažiranju vseh
družbenih dejavnikov, ter vse-
stranskem in strokovnem pri-
stopu hitro razrešili.

Problematika financiranja
gradnje Kuilurnega doma Iva-
na Cankarja postaja vse bofj
pereča. saj se je investicijska

vredndst povečafa skoraj za
dvakrat Bežigraiski izvrSni
svet meni, da moramo zbrati
potrebna sredstva. kfjub ne
najboljši gospodarski situaciji.
Vendar pa bi morat tudi odbor
za gradnjo doma že prej real-
neje ovrednotiii finančne po-
stavke.
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